
Bestyrelsesmøde 29-04-2024

Deltagere : Kenneth, Jens, Jytte, Henriette, Lars, Jan

1. Godkendelse af referat:

- Godkendt

1a. Kort opfølgning på punkter fra sidst:

Bro afskærmning

- Det skal op nu, i uge 18 lover håndværkeren.

- Jan er inde over design af afskærmning, mere hel løsning.

- Mellemrum

- Højden, besluttet højde er = beton murens (højde 120cm ca)

Mat film til omklædning

- Er blevet pillet ned, nok hærværk

- Debat om vi skal finde en bedre løsning, eller droppe tanken.

- Vi lader det være som det er nu, evt let reparation

Opdatering af hjemmeside, Bestyrelsens sammensætning

- Blev klaret på aften

Ny hjemmeside

- Lars kontakter mand om at få lavet den nye hjemmeside. Henrik Karmark

Beretninger fra generalforsamling, er det klaret ? underskrevet osv

- Ja, er scannet og lagt på hjemmesiden, Henriette og Jytte

Overdragelse af mail konti

- Vi logger ind, bruger foreningsmail fremad

Sharepoint?

- Nej til de reklametilbud vi får

Venteliste badning, er det sat igang?

- Vi skal have styr på detaljer inden, alle medlemmer skal rettes til ny pris

- Vi skal ha ventelisten fra excel til foreningslet

- Henriette laver oprydning af medlemslisten

- Vi skal have en færdig plan klar om hvordan den venteliste bader skal virke.

- Vi lægger ventelisten i foreningslet, og så opkræver gebyr for at være på listen og være

Ventelistebader

- Der kommer mail ud til venteliste folket inden næste sæson.



Hvad kan forening let (Kenneth) - evt gæstebadningsbetaling

- Det hele, vi kan nok lave venteliste der, Vi laver allerede dørsystem

- Betalinger, Tilmelding, Venteliste osv

- Jytte, Henriette og Pia går i gang med at flytte økonomien over i ForeningsLet, frem for

dinero

Jytte/Mikkel overlevering af regnskab til pia andersen

- Er klaret, Pia er gået i gang, har fået adgang til konti osv.

Gusmester forpligtelse ?

- Debat om hvad vi forventer af vores gusmester.

- Og respekt for at de ikke altid vil give når de er der.

- 19 gus mestere, men få aktive som vi ser det.

- Jens foreslår et møde i september, om mere struktur, mere socialt bland gus mesterne.

- Jens foreslår en årlig korrdinator, skal gå på tur

- Jens vil gerne have et budget, så de sociale kan blomstre

- Jens laver et let budget så vi kan finde ud af hvad vi bør sætte af til det.

- Forventninger - Forslag, fx min 3-4 årlige gus, Gus skal meldes ud på face inden.

- Vigtige at de forpligter sig til at være aktive.

- Vi skal have en gusmester med adgang til ForeningsLet.

2. Nyt fra formand:

Møde med Digelag omkring overgang Evt kombinere overgang med udvidelse af træterrasse

med integrerede “møbler”, evt integrere et sikkert ildsted, indbyggede blomsterkummer

eller hvad vi måtte ønske.

- Vi tager et møde med den nye formand af digelauget, sammen med sejlklubben.

- Sejl klubben laver en træ terrasse foran dem.

Udvidelse af eksisterende sauna faciliteter.

- Kommunen har ikke reageret endnu, vi vil ha et svar, og så reagere vi ud fra det

Beslutning omkring chip system/armbånd

- Vi går videre med Armbånd, telock system

Søge “Vinterbadepunkt” midler

- Lars ser om det er muligt

Udendørs belysning ved Strandbro samt undervandsbelysning i havnen og ved strand.

- Elektriker er hørt om pris, afventer (Martin tidemann)

- Hemmingsen kan også give et bud, også på opsætning af ny sauna. -Jens hører.



- Installation af ny ovn hen over sommeren.

- Jytte søger SparNord om midler når tilbud ligger klar.

Lys ind over bakken eller integreres i ny overgang.

- Ligger under de store planer med digelauget, Lars og Jan tager møder om det med

digelauget og sejlklubben.

Sæson afslutning?

- Er arrangeret, vi klaret den med øl, vand og gus.

3. Indkommende post:

- Ikke noget relevant for bestyrelsen

4. Orientering fra kasser:

- Pia (revisor) får 10 timer af 375 kr til opstart.

- Bestilt 3 betalingskort til, Lars, Jens, Jytte

- Revisor orienterer om regler for bilag.

- Da vi skal lægge budget, som besluttet på generalforsamlingen, så skal alle udvalg lægge

budget.

- Rengøring pris fastsat

5. Orientering fra ansvarsområder:

Medie udv.:

- Besluttet at få lavet hjemmesiden udefra.

Teknikudv.:

- Det kører godt

Klubhusudv.:

- Se nyt fra formanden

Bro/pladsudv.:

- Ide til spil på den nye trappe, som virker bedre

- Kan opbevares inden ved saunaen når det ikke er i brug.

Medlemsstyring:

- Se debat tidligere om foreningslet og ventelist

Gusudv.:

- Det har vi snakket om tidligere

6. Indkommende emner:

- Henriette lægger mere og mere relevant info i vores velkomst mails + mere om sikkerhed

Og vi skal også skilte mere med fx Barfodsområdet, luk døren osv.



-Indkommende fra medlem, om sikkerhed med stolper, er håndteret direkte af formanden

7. Fremtiden:

- Vi arbejder med mange ting, og arbejder videre med en masse som nævnt

8. Årshjul:

- Jens prøver at koordinere med frivillige til triathlon., 1 juni kl 9 (Jytte og Jens er på)

- Vi gennemgik årshjulet kort

- Vi prøver at få gusmesterne til at arrangere pølsevogn igen som afslutning.

9. Evt.

- Jytte, vi skal se på interne procedure.

- Jens, vi bør lave et hjertestarter kursus, eller redningskursus, det var der bred enighed om

at vi gør, også som spurgt efter på generalforsamlingen, ved sæsonstart

10. Punkter til næste møde:

- Planlægning af redningsøvelse, Hjertestarter kursus.

Kommende datoer:

3 juni kl 18-21 hos Lars - Hjarnøvej 8B, 4700 næstved

5 august 18-21 hos Jytte, sommerhus, vibsevej 69i, karrebæk

9 september 18-21 hos Henriette, Realskolevej 6, 4171 glumsø

Indkaldelse udsendes ca 1 uge før.


